
Bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Solbakken 
Dato: 22/4-24 
Tid: Kl. 19.30 

 

Sted: Herredsvej 14 
Deltagere: Anne Thornholm, Christian Møller, Mads Hyldegaard, Solvej Waagepetersen. Afbud fra 
Carina Serritzlew  
 
Dagsorden 
1. Godkendelse af dagsorden. Godkendt. 
 
2. Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde.  
Godkendt. 
 
3. Generalforsamlinger, opfølgning og evaluering.  
Til den ordinære GF var der god stemning.  Pænt fremmøde, men ikke prangende.  Bestyrelsens forslag 
om depoterne blev ikke vedtaget. Vi arbejder videre i henhold til referatet, se nedenfor. Referatet er 
underskrevet.  
Til den ekstraordinære GF mødte en god håndfuld op. Tak for støtten. Forslaget blev enstemmigt 
vedtaget. Mads kontakter ordstyreren mhp. underskrift, så referatet kan komme på hjemmesiden. 
 
4. Opdatering af hjemmeside v. Henrik Hjort.  
Anne og Mads kontakter Henrik. GF-referatet er tilgængeligt. Vi skal skifte billedet af GF ud. Depotet 
med den store trailer er nedlagt midlertidigt. Digital trailer-kalender er et ønske. Derudover har Anne 
nogle helt konkrete ønsker til ting, der skal gøres administrativt lettere. 
 
5. Indkøb af flishugger.  
Den er indkøbt. Christian sender sikkerhedsinstruktioner til Solvej, som laminerer den. Derpå sætter 
Christian den om i depotet. 
 
6. Ændring af depothonorar, ny plan.  
Iflg. GF kontakter vi depotbestyrerne mhp. fremtidige antal depoter og betaling af bestyrerne. Vi 
fremlægger problemet, at udgifterne er for store i forh. t. medlemstal og økonomi. Det er en bunden 
opgave at løse problemet. Bestyrelsens holdning er, at vi skal ned på 3.000 kr. i depothonorar. Vi håber, 
det kan løses i fællesskab. 
Christian prøver at indkalde til møde enten d. 6.6. eller d. 20.6. I samme sammenhæng afholder vi 
bestyrelsesmøde. Vi serverer smørrebrød og øl/vand.  
Desuden indførelse af digital kalender til trailer-reservation.  
Kresten Kjær har dele af mosterianlægget, den anden del står hos Solvej. Vi vender det med 
depotbestyrerne, om der er nogen, der har plads til det samlede anlæg. 
 
7. Andre planer for 2024 
Vi skal have vores grej til udlån til at ligge som fotos på forsiden af vores hjemmeside, f.eks. som 
alternativ til ”juhu-billedet” af generalforsamling. Anne og Mads spørger Henrik. Christian tjekker, hvad 
der mangler fotos af. 



Vi beder Carina om d. 1.8. at skrive en mail ud til medlemmerne med opfordring til at melde sig til at 
være medarrangør til en mosteridag, som skal ligge i slutningen af september – begyndelsen af 
oktober. Mads kan hjælpe med at lave en mailliste. 
 
8. Andet. 
Den skrottede trailer står nu ved Solvejs arbejde. Vi diskuterede, om vi skal prøve at udbyde den til 
reparation. Det skal den ikke. Solvej får frie hænder til at sælge den bedst muligt. Men det er vigtigt, at 
Solvej afmelder den. 
 
Til hjemmesiden:  
Den ekstraordinære GF er afholdt. Den vedtog vedtægtsændringen, der fastslår, at bestyrelsen består 
af min. 4 medlemmer. Tak til de fremmødte for supporten. Beslutningen var enstemmig. 
 
Der er indkøbt en ny flishugger. 
 
Referent Christian  


